
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnych Krzysztofa Strzałkowskiego 
i Anny Brzezińskiej 
w sprawie sygnalizacji świetlnej na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach 

Odpowiadając na Państwa interpelację z 3 listopada 2022 roku w sprawie funkcjonowania 
sygnalizacji świetlnej na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach uprzejmie informuję,       
że Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie (MZDW) planuje zlecenie analizy 
funkcjonowania sygnalizacji świetlnych na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach. 
Wnioski uzyskane w wyniku przedmiotowej analizy pozwolą na zlecenie prac projektowych 
związanych z opracowaniem programów sygnalizacji świetlnych uwzględniających bieżący układ 
ruchu drogowego. Z uwagi na koniec roku budżetowego oraz porę roku, która może dać 
niemiarodajne wyniki, gdyż w okresie zimowym występuje mniejszy ruch kołowy oraz pieszy,  

w I kwartale 2023 roku zostanie przeprowadzone postępowanie w celu wyłonienia wykonawcy 
analizy, z terminem realizacji do końca II kwartału 2023 roku.  

Ponadto uprzejmie informuję, że MZDW przy pomocy podległych służb oraz konserwatora 
sygnalizacji świetlnej na bieżąco monitoruje funkcjonowanie sygnalizacji świetlnych na Alei 
Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach. 


